
Společenství vlastníků třída Edvarda Beneše 574 

Zápis z výborové schůze konané dne 22.10.2019. 

Účast výboru: JUDr. Rudolf Ježek, Milan Dufek, Václav Houska 

Hosté:  

V Hradci Králové dne 22.10.2019. 

Předmět jednání: 

 Výbor v souladu s usnesením Shromáždění provedl jednání se zástupcem firmy 

Animo Bohemia, která učinila nabídku na výměnu zvonkového systému a instalaci 

kamerového systému. Pan Nevím přímo na místě zjišťoval situaci s umístěním 

kamer a záznamového zařízení. Dle obhlídky na místě připraví  návrh, který 

předloží výboru. Dále provedl obhlídku zvonků a předložil návrh, který byl 

v průběhu jednání upřesňován v souladu s potřebami SVJ. Bylo dohodnuto, že u 

telefonů v bytech bude dána možnost zabudování videotelefonu, které si ale 

vlastník musí sám zaplatit. Po návrhu ceny bude zjištován zájem vlastníků. 

 Výbor projednal pozvánku na informační schůzku SVJ a MMHK v souvislosti 

s revitalizací. Návrh smlouvy ještě nebyl doručen.  

 Výbor projednal dopis o připravované kontrole v měsíci listopadu ve věci požární 

ochrany. Byla provedena kontrola hadic na patech. Pro všechny vlastníky je 

třeba dodržovat úklid na chodbách  a odstranit předměty, které omezují 

průchod na schodištích. Za případná porušení požárních předpisů odpovídá ten, 

kdo takový stav zavinil. 

 Výbor projednal možnost svolání mimořádného Shromáždění za účelem schválení 

smlouvy s MMHK. 

Usnesení: 
- zajistit účast na jednání o revitalizaci třídy E. Beneše, případně připravit mimořádné 

Shromáždění vlastníků 
- Postupovat v jednání s firmou Animo Nohemia s..r.o. 


